
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 15. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 61
Kan ministeren oplyse, hvordan man vil tilrettelægge indsatsen for at forbedre
danske patienters compliance i fremtiden, efter at man har valgt ikke at fortsætte
den såkaldte compliancepulje, så man kan sikre at samfundets dyrt indkøbte
medicin kommer alle patienter til gode? Kan ministeren endvidere oplyse, hvor-
dan man påtænker at udnytte erfaringerne fra compliancepuljens projekter i det
løbende arbejde for at sænke samfundets medicinudgifter, som det foregår i
eksempelvis RADS, Amgros, IRF og UVKL?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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